

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, FEBRUARY 19, 1992

(7)

[Text]

The Sub-Committee of the Standing Committee on Justice and the Solicitor General on National Security met at 3:30 o'clock p.m., *in camera* this day, in Room 306, West Block, the Chairman, Blaine Thacker, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Ken Atkinson, Derek Blackburn, Derek Lee, Jacques Tétreault et Blaine Thacker.

Other Member present: Tom Wappel.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Philip Rosen, Senior Analyst.

In accordance with its mandate under Standing Order 108(1)(a) and (b) and the Order of Reference of June 13, 1991 of the Standing Committee to the Sub-committee: Future business of the Sub-Committee.

The Sub-Committee considered its future business.

At 4:20 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, FEBRUARY 26, 1992

(8)

The Sub-Committee of the Standing Committee on Justice and the Solicitor General on National Security met at 3:37 o'clock p.m. this day, in Room 308, West Block, the Chairman, Blaine Thacker, presiding.

Members of the Sub-Committee present: Ken Atkinson, Derek Blackburn, Derek Lee, Jacques Tétreault and Blaine Thacker.

Other Members present: Bill Domm, Alex Kindy, Marcel Prud'homme and Tom Wappel.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Philip Rosen, Senior Analyst.

Witness: Victor Ostrovsky.

In accordance with its mandate under Standing Order 32(5), the Sub-Committee resumed its consideration of the Annual Report, 1990-1991 of the Security Intelligence Review Committee. (See *Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, November 19, 1991, Issue No. 1*).

The Sub-Committee considered Chapter 7: the case study relating to Victor Ostrovsky.

Victor Ostrovsky made an opening statement and answered questions.

At 5:55 o'clock p.m., the Sub-Committee adjourned to the call of the Chair.

Richard Dupuis

Clerk of the Sub-Committee

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 19 FÉVRIER 1992

(7)

[Traduction]

Le Sous-comité de la sécurité nationale du Comité permanent de la justice et du Solliciteur général se réunit à huis clos à 15 h 30, dans la salle 306 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Blaine Thacker (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Ken Atkinson, Derek Blackburn, Derek Lee, Jacques Tétreault et Blaine Thacker.

Autre député présent: Tom Wappel.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, analyste principal.

Conformément aux alinéas 108(1)a) et b) du Règlement ainsi que du mandat reçu du Comité permanent en date du 13 juin 1991, le Sous-comité examine ses travaux à venir.

Le Sous-comité délibère de ses travaux.

À 16 h 20, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 26 FÉVRIER 1992

(8)

Le Sous-comité de la sécurité nationale du Comité permanent de la justice et du solliciteur général se réunit à 15 h 37, dans la salle 308 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Blaine Thacker (*président*).

Membres du Sous-comité présents: Ken Atkinson, Derek Blackburn, Derek Lee, Jacques Tétreault et Blaine Thacker.

Autres députés présents: Bill Domm, Alex Kindy, Marcel Prud'homme et Tom Wappel.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, analyste principal.

Témoin: Victor Ostrovsky.

Conformément au paragraphe 32(5) du Règlement, le Sous-comité reprend l'étude du rapport annuel, 1990-1991, du Comité de surveillance des activités de renseignement de sécurité (voir les *Procès-verbaux et témoignages du mardi 19 novembre 1991, fascicule n° 1*).

Le Sous-comité examine le chapitre 7 qui concerne Victor Ostrovsky.

Victor Ostrovsky fait un exposé et répond aux questions.

À 17 h 55, le Sous-comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Sous-comité

Richard Dupuis